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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
Beste boulers, 

 

Wederom mag ik een voorwoordje schrijven voor onze nieuwsbrief. Mag hoor ik u denken. Jazeker 

want voor hetzelfde geld had een andere voorzitter het gedaan. 

We hebben nl. op 28 april jl. onze algemene jaarvergadering gehouden, waarin we verantwoording 

hebben afgelegd van ons beleid, ook financieel. En ja, er waren ook bestuursverkiezingen dus het 

had zomaar gekund. 

 

 
We hebben daarna alle agendapunten kunnen behandelen met veel positieve inbreng van de 

aanwezigen. Als themapunt hadden we de terugloop van de vrijdagavonden gekozen, dit leverde 

een behoorlijk aantal ideeën op. Rond een uur of tien was het einde oefening en onder het genot van 

een drankje werd er nog even nagepraat. Ik vond het een goede vergadering met voor mij, als 

hoogtepunt , een aantal vrijwillige aanbiedingen voor de kascontrolecommissie. Iedereen ( 

aanwezigen en voltallig bestuur ) hartelijk dank. 

 

De woensdag daarna had ik in Zeist de vergadering van afdeling 6. Ik vind het elke keer weer 

opvallend dat een aantal verenigingen nooit komen opdagen en dus ook geen bericht van 

verhindering sturen. Goed, we hebben alles voorbereid voor de as. Bondsraad. Er werd voorgesteld 

om de as. WCTC in dezelfde vorm te doen als de nieuwe Nationale Competitie Petanque ( NCP ) 

die in september start. Voor- en tegen werden uitgesproken. De verenigingen hebben een week 

uitstel gekregen. 

De beslissing zal vallen op de kalendermeeting van 6 mei dus als de nieuwsbrief verschijnt is 

bekend wat er gaat gebeuren. 

Op het moment van mijn schrijven durf ik nog geen voorspelling te doen. 
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Aftredend en niet herkiesbaar was Diem van Velzen, ik heb 

hem bedankt voor het vele gedane werk en hem een flesje sterk 

spul mogen overhandigen. Zijn taak word overgenomen door 

bestuurslid Arie Buis.  

Voor zijn functie in de barcommissie heeft Dirk Walraven zich  

beschikbaar gesteld.  

Joost en ondergetekende waren aftredend en herkiesbaar.  

De vergadering ging akkoord met al deze veranderingen 

waarvoor wij als bestuur zeer dankbaar zijn.  
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De zomercompetities zijn weer gestart en we kunnen lekker naar buiten, ja voor eventjes dan want 

na de Pasen is het allemaal niet best. De avonden van de ZCTC zijn erg koud en dat is niet fijn 

spelen. Afijn we hopen op beter weer. 

 

Nog iets van gehoord van de gemeente voorzitter ?  

Vandaag 4 mei heb ik een mail verzonden aan wethouder Buijtelaar waarin ik ( in nette 

bewoordingen ) hem verwijt dat hij toegezegde beloftes NIET waar maakt , een man een man een 

woord een woord nietwaar. We hebben begrip voor de hectische situatie waarin de gemeenteraad 

verkeerd ( onder financieel bewind van de provincie gesteld)maar daar wensen wij dus niet de dupe 

van te worden. 

Er word nu met klem verzocht om een afspraak met ons te maken en wel op korte termijn. 

Zodra er nieuws is zullen we dat via de bekende kanalen aan u doorgeven. 

 

 

 

 

Verslag kaartcompetitie 2014 – 2015 
 

Volgens ons heeft u nog een verslag tegoed van onze jaarlijkse kaart competitie Klaverjassen en 

Jokeren. 

  

 
 

Truus van der Graaff, waarvoor veel waardering bestaat onder de kaarters wat ook bleek uit het feit 

dat zij op de laatste avond een mooie bos bloemen kreeg aangeboden! 

 

Zoals ieder jaar werden alle avonden in een ontspannen en sportieve sfeer gespeeld, waarbij de 

gezelligheid hoog in het vaandel stond. Rest nog 1 puntje van zorg en dat is dat er een paar avonden 

waren waarbij de opkomst beter had gekund, wij hopen dit te kunnen gaan verbeteren door weer de 

Ik wijs u ook nog even op 20 juni as., 

Stangenbergtoernooi met aansluitend een 

fantastische BBQ. olv. 2 topkoks.  

Tot zover voor deze keer. 

Ik wens u allen veel gezondheid en een fijn, 

sportief en bovenal zonnig zomerseizoen toe. 

 

Henk Smit    
 

De competitie werd gespeeld over 8 avonden, waarvan 

de 1
e
 avond werd gespeeld op zaterdag 25 oktober 2014 

en de 8
e
 avond, dus ook de finale avond, op zaterdag 14 

maart  2015. Uiteraard werden de 8 avonden niet alleen 

bezocht door competitie spelers, maar ook de mensen 

die niet alle avonden konden of wilden spelen, maar het 

toch leuk vonden om af en toe te kaarten werden niet 

vergeten, omdat er alle 8 avonden ook gekaart werd 

voor leuke en gevarieerde dagprijzen, die overigens 

alweer een paar jaar verzorgd  worden door 
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nadruk te leggen op het carpoolen, maar ook door te kijken naar de  ideeën die zijn geopperd  op de 

afgelopen Algemene Leden Vergadering, zoals bijv. de kaart avonden op de vrijdag spelen?! We 

gaan er serieus naar kijken en komen er tijdig op terug. Rest ons nog de eindstand van de competitie 

te vermelden; 

 

KLAVERJASSEN; 11 Gerard Flos   21634 punten 

    10 Ria van Ruitenbeek  21790 punten 

    09 Gerard van Ruitenbeek 23090 punten 

    08 Elly Dijkman   23182 punten 

    07 Piet Zwaan   23433 punten 

    06 Gerard van Bruggen  23436 punten 

    05 Erik van Holstein  23790 punten 

    04 Paul Dijkman   23900 punten 

    03 Alie te Beek   24029 punten 

    02 Hans Dijkman  24386 punten 

    01 Joost van der Graaff 24616 punten 
 

JOKEREN;  05 Evelien Dijkman  1517 punten 

    04 Margo Klaverstijn  1357 punten 

    03 Ton Dijkman   1337 punten 

    02 Greet Boersma  1268 punten 

    01 Evelien Woordes  1239 punten 
 

Wij hopen jullie (en nog vele anderen) weer te mogen begroeten ergens in oktober van dit jaar 

voor een nieuwe kaart competitie! 

 

Met sportieve groet, 

 

Joost van der Graaff en Erik van Holstein 

 

 

Op een mooie pinksterdag. 
 

Onze  eerste vrije hussel op de zondag is achter de rug en was met 28 deelnemers een succesvol 

begin.  

Het aantal mensen van buiten was met 3 erg laag, maar te beginnen met  de ZACO van donderdag 

in Scherpenzeel zullen er flyers neergelegd worden om onze zondagen te promoten. 
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Er was een leuke prijzentafel verzorgd door Greet. Henny Gijtenbeek en ondergetekende kunnen 

van Schothorst een fleurige vlinderwijk gaan maken met onze gewonnen prijzen.  

 

Tussendoor was er nog een lekker hartig hapje.  

Op het terras konden we genieten van een drankje  en al dan niet een nog groter hapje. 

 

Jammer wel dat we met allemaal doubletten gestart zijn en dat we door een verschillende 

interpretatie van gezellig spelen verder moesten met een triplet.  

 

Ik kijk uit naar de 28 juni als we de tweede open zondag spelen en hoop dat de opkomst dan nog 

groter zal zijn. 

 

Elly   

 

 

      

Wat was er eerder; de kip of het ei? Een nutteloze vraag. Maar wat was er eerder lezen of rekenen? 

De mensheid heeft al snel ingezien dat er op blote vingers tot tien geteld kon worden en goochelen 

met hoeveelheden, is een handigheid die men zich snel heeft eigen gemaakt. Lezen daarentegen, 

daarvoor is een stuk meer intelligentie nodig. Symbolen zien en interpreteren, daarvoor moet je toch 

op zijn minst behoorlijk kunnen denken. En dat is een inspannende bezigheid! 

Hoeveel moeite is er niet gedaan, om  ons, tijdens onze basisschoolperiode, liefde voor het vak 

lezen bij te brengen. Menig onderwijzer heeft moeten ervaren dat het een schier onmogelijke taak 

is, om  lezen als een nuttige bezigheid  te laten ondervinden. Hoeveel energie kostte het, om 

verplichte lectuur door te nemen op de middelbare school. Liefde voor dit vak, zit ons niet in het 

bloed. 

Het kost een hoop inspanning om 26 lettertekens onder de knie te krijgen. Later blijkt dit niet 

voldoende en worden  er leestekens en symbolen toegevoegd, die de zaak maar gecompliceerder 

maken.   Natuurlijk het valt niet mee om te begrijpen wat een 

schrijver bedoeld als hij zaken onder de aandacht wil brengen. Ga 

er maar aanstaan om woordkeuzes toe te passen die ieder als 

aangenaam of plezierig ervaart, met daarbij je de bedoeling  om 

een boodschap over te brengen. Bovendien kost het behoorlijk 

veel tijd om zo’n relaas door te nemen.  Het is natuurlijk om 

deze reden dat vergaderingen altijd uitlopen. Op het laatste 

ogenblik, of zelfs tijdens de vergadering, wordt  informatie, die 

eerder is verstrekt, doorgenomen, Dat dit dan grondig is, kun je 

wel vergeten. Er worden  dingen gelezen, die men denkt te 

hebben begrepen,. Dat verlevendigt de discussie.  Het is een 

zaak van de schrijver om zaken duidelijk te stellen en om aandacht vast te houden. Het gebruik van 

illustraties is een uiterst doeltreffend hulpmiddel. Reeds in de vroege kleutertijd werden wij 

verwend met kleurplaten die een voorstelling gaven van bekende situaties en die mochten dan naar 

eigen inzicht worden ingevuld.  

Deze vaardigheid wensen  managers terug te zien. Rapporten zonder statistieken of andersoortige 

tekeningetjes worden al snel als onleesbaar aangemerkt. 
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Ook U, als lezer van dit stukje, zult graag een tekening zien opgenomen om te kunnen bepalen of 

het onderwerp U aanspreekt. Een tekening geeft naast artistieke waarde, veel meer informatie dan 

een literaire omschrijving. Strips en plaatjesboeken zijn daarom meer in trek dan proza of pozie. 

Natuurlijk brengt de techniek ons tegenwoordig goed in staat, om waarnemingen in beeld en geluid 

vast te leggen en te vertonen.  Stel maar eens voor dat de stroom een avond uitvalt en je bij 

kaarslicht je verpozing zou moeten zoeken. De resultaten zullen duidelijk zijn. Het 

wordt lezen of spelen! De keus is voor sommigen niet zo moeilijk;  

maar wat hou je langer vol?  

De huidige staat van onze beschaving is dank zei het schrift 

tot ontwikkeling gekomen. Het wiel hoefde niet opnieuw te 

worden uitgevonden, omdat het beschreven stond. 

Wat zei U? Zijn er nog steeds constructeurs die het opnieuw proberen? Nou, die hebben het 

buskruid dus ook niet uitgevonden!   

 Lectuur voor vermaak, is een rol die steeds meer voor liefhebbers wordt voorbehouden. Woorden 

als entertainment, worden wel op prijs gesteld als ze worden voorgedragen. Shows met cabaret, 

zang en toneel vinden een gretig publiek. Voorlezingen worden graag bezocht. Om zelf een boek te 

lezen, moeten we  vakantie hebben, of onze agenda raadplegen. Toch hebben veel mensen nog een 

krant. Of ze die wel lezen is voor mij een groot vraagteken. De advertenties worden een grote rol 

toebedeeld en de cartoons zijn beroemd. Artikelen over politiek en sensaties krijgen een pakkende 

kop en een sprankelende foto, maar de inhoud? Gelukkig zijn er heel nuttige zaken met een krant te 

doen. Je kunt hem onder je arm houden om interessant te zijn. Je kunt je er achter verschuilen en net 

doen of je  koersen van de beurs volgt. Ook kun je er vliegen mee pletten en tenslotte kun je ze 

opstapelen, totdat ze voor een goed doel, gesubsidieerd worden opgehaald.     

 

Hoe gaat U om met onze nieuwsvoorziening?  Veel leesplezier   

 

 

 

DE NCC 

Vanwege het korte tijdsbestek en de vakanties van Arie en Wim is het niet mogelijk om iets 

hierover op te nemen in deze nieuwsbrief. Maar er zal op onze site of per mail zo snel 

mogelijk meer informatie hierover volgen. 

 

 

Fijne Vakantie 
 

 

Wij wensen iedereen die nog op vakantie gaat 
een hele goede, leuke en veilige reis. 
 
Geniet van uw vakantie  
 
 

Het bestuur en de redactie 


